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26 July 2019
2019年7月26日

67, 68 Revised the floor plans of parking spaces in the Development.
修訂發展項目中的停車位的樓面平面圖。

19 September 2019
2019年9月19日

29, 39, 43 Updated the floor plans of residential properties in the Development.
更新發展項目的住宅物業的樓面平面圖。

67, 68, 69 Updated the floor plans of parking spaces in the Development.
更新發展項目中的停車位的樓面平面圖。

131, 132, 133, 134, 135, 136 Updated the elevation plan.
更新立面圖。

18 December 2019
2019年12月18日

17 Updated the location plan of the Development.
更新發展項目的所在位置圖。

14 February 2020
2020年2月14日

25 Updated the layout plan of the Development.
更新發展項目的布局圖。

29, 31, 33, 39 Updated the floor plans of residential properties in the Development.
更新發展項目的住宅物業的樓面平面圖。

67, 68 Updated the floor plans of parking spaces in the Development.
更新發展項目中的停車位的樓面平面圖。

122
Updated the plan showing the location of Pedestrian Walkway, Pedestrian Link and Public Open Space in “Information on Public 

Facilities and Public Open Spaces”.
更新「公共設施及公眾休憩用地的資料」的顯示行人路、行人連接段及公眾休憩用地位置的平面圖。

131, 132, 133, 134, 135, 136 Updated the elevation plan.
更新立面圖。

184, 185 Updated the information in “Information in Application for Concession on Gross Floor Area of Building”.
更新「申請建築物總樓面面積寬免的資料」的內容。
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8 May 2020
2020年5月8日

10 Updated the information on the Development.
更新發展項目的資料。

14 Updated the information on design of the Development.
更新發展項目的設計的資料。

16 Updated the information on Property Management.
更新物業管理的資料。

17 Updated the location plan of the Development.
更新發展項目的所在位置圖。

21, 22 Updated the aerial photograph of the Development.
更新發展項目的鳥瞰照片。

30, 32, 34, 36, 38, 40, 42, 44, 46, 48, 50 Updated the notes of the floor plans of residential properties in the Development.
更新發展項目的住宅物業的樓面平面圖的備註。

75, 78 Updated the notes of summary of Deed of Mutual Covenant. 
更新公契的摘要的備註。

113, 114, 119, 120 Updated the information in “Information on Public Facilities and Public Open Spaces”.
更新「公共設施及公眾休憩用地的資料」的內容。

138 Updated the information in “Inspection of Plans and Deed of Mutual Covenant”.
更新「閱覽圖則及公契」的內容。

179, 181 Updated the information in “Relevant Informationt”.
更新「有關資料」的內容。

188, 189
Deleted the information required by the Director of Lands to be set out in the sales brochure as a condition for giving the presale 

consent as the certificate of compliance was issued on 6th April 2020.
由於合格證明書已於2020年4月6日發出，刪除地政總署署長作為給予預售樓花的條件而規定列於售樓說明書的資料。

7 August 2020
2020年8月7日

17 Updated the location plan of the Development.
更新發展項目的所在位置圖。

18, 19 Updated the aerial photograph of the Development.
更新發展項目的鳥瞰照片。

20, 21, 22 Deleted the aerial photograph of the Development.
刪除發展項目的鳥瞰照片。


